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КАТ НАРАМОР 

 

За выдающийся вклад в медицинское планирование и поддержку во время 

оборонительных операций на юго-востоке Обояна, комрада Кат Нарамор следует отметить 

особым признанием. Её неутомимые усилия в обеспечении здравоохранения на поле боя 

способствовали сохранению жизни и боеспособности наших бойцов в ситуациях, когда 

каждая секунда имеет решающее значение. 

 

Настойчиво и бесстрашно принимая участие в самых яростных боях прямо перед лицом 

противника, комрад Нарамор оказала незаменимую помощь и поддержку в поддержании 

боевой готовности наших воинов. Ее несгибаемая воля и мужество влияли на боевой дух 

всего подразделения, вдохновляя наших солдат на отважные поступки в борьбе с врагом. 

 

Работая в сложнейших условиях, комрад Нарамор продемонстрировала высокий 

профессионализм и непоколебимую преданность долгу. Ее бесценный вклад в сохранение 

здоровья и жизни наших воинов служит свидетельством ее глубокой человечности и 

героизма, отражающего настоящий дух Отечественной войны. 

 

 

 

 

 

БАТАЛЬОННЫЙ КОМАНДИР, 

Майор Михаил Зотак 
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For her outstanding contribution to medical planning and support during defensive operations to 

the southeast of Oboyan, Comrade Kat Naramore deserves special recognition. Her tireless 

efforts in providing healthcare on the battlefield contributed to preserving the lives and combat 

capability of our fighters in situations where every second counts. 

 

Persistently and fearlessly participating in the fiercest battles right in the face of the enemy, 

Comrade Naramore provided invaluable assistance and support in maintaining the combat 

readiness of our warriors. Her unwavering will and courage influenced the fighting spirit of the 

entire unit, inspiring our soldiers to act bravely in the struggle against the enemy. 

 

Working in the most challenging conditions, Comrade Naramore demonstrated high 

professionalism and unwavering devotion to duty. Her invaluable contribution to preserving the 

health and lives of our warriors serves as a testament to her profound humanity and heroism, 

reflecting the true spirit of the Patriotic War. 

 

 

 

 

BATTALION COMMANDER, 

Major Mikhail Zotak 


